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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de SP 
over het duurzaamheidsbeleid van de provincie zoals ingediend op 3 augustus 2016. 
Het college van Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 25 
oktober 2016. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter, 

drs T. van der Wal L. Verbeek 
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E.M. Strating 
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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de SP over het duurzaamheidsbeleid van de 
provincie, ingediend op 3 augustus 2016, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 25 oktober 2016 (1962619). 

Vraag 1: 
Deelt het college de mening van de SP dat duurzaamheid, in brede zin van groot belang is voor een 
duurzame toekomst? 

Antwoord: Ja, dit is ook in het college-akkoord nadrukkelijk benoemd. 

Vraag 2a: 
De SP fractie is van mening dat de huidige duurzaamheidsplannen te fragmentarisch zijn. 
Deelt het college de mening van de SP fractie? 

Antwoord: Nee. 

Vraag 2b: 
Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Het college is van mening dat duurzaamheid een integraal onderdeel is van elk 
beleidsveld. We refereren hier ook aan het college-akkoord. Bijzondere aandacht gaat uit naar 
'duurzaam inkopen', 'energie' en 'circulaire economie.' In de ontwikkeling van de Omgevingsvisie 
zijn dit belangrijke onderwerpen. 

Vraag 3: 
Deelt het college de mening van de SP dat het noodzakelijk is om een integraal 
duurzaamheidsbeleid te hebben voor de gehele provincie met daarin minimaal de in de tweede 
alinea genoemde 6 punten als paragrafen op te nemen en uit te werken. Zo ja, wanneer kan PS een 
voorstel hierover verwachten, zo nee, waarom niet en is GS bereid daarin stappen te gaan 
ondernemen? 

Antwoord: Nee, het college deelt de mening van de SP Statenfractie niet. Ter illustratie: Ten 
aanzien van de punten over energie is het college op verzoek van de Staten reeds gestart met het 
versnellen van de energieagenda. Ten aanzien van Maatschappelijk Verantwoord inkopen wordt 
separaat beleid ontwikkeld. 

Vraag 4: 
Zijn hier al stappen voor ondernomen? 

Antwoord: Nee. Het college acht een separaat duurzaamheidsplan niet nodig en verwijst naar de • 
vorige antwoorden. , 


